

Ultimate_{jet}

Executive Aviation & Lifestyle



**YEARS OF PASSION
AND INNOVATION**

DASSAULT FALCON

#33

May / June 2013

EUROPE - RUSSIA - MIDDLE EAST - ASIA - NORTH AMERICA





NEW PROJECT NOUVEAU PROJET

M50

Mondo Marine is proud to present a preview of the M50 project, a collaboration with the Milan-based HOT LAB Yacht & Design studio. The M50 will feature three decks and a spacious sundeck.

Mondo Marine a le plaisir de vous présenter en avant-première le projet M50, en collaboration avec le studio HOT LAB Yacht & Design de Milan. Le M50 comportera trois ponts et un solarium spacieux.



The innovative look of the new semi-displacement yacht draws on elements of Mondo Marine's traditional styling heritage, adding innovative design solutions that give the yacht's profile a flowing, linear appeal.

Her most eye-catching feature is the steep rake of the stern, which generates a forward visual thrust for the superstructure and creates a play of open and filled spaces, allowing natural light to bathe the main deck interiors.

The full-height windows running most of the length of the main deck create exciting, light-filled interior spaces that allow a constant dialogue with the exterior.

Access to the yacht is along the central walkway separating the two large sunpads - this leads to the aft cockpit, which offers a large sun area and lounge with spacious sofas evoking the generous spaces typical of an open design.

L'aspect innovant de ce nouveau yacht à semi-déplacement provient des éléments propres à la tradition stylistique de Mondo Marine, et apporte des stratégies nouvelles de design qui confèrent au yacht son profil fluide et sa ligne attractive.

Sa plus remarquable caractéristique est l'angle d'inclinaison de sa poupe, qui souligne visuellement la poursuite en avant de cette super-structure et crée un jeu entre parties vides et pleines permettant à la lumière naturelle de pénétrer à l'intérieur du pont principal.

Les baies vitrées qui garnissent presque entièrement le pont principal éclairent agréablement son espace intérieur en maintenant un lien constant avec l'extérieur.

L'accès au navire se fait par une allée centrale qui divise les deux bords de soleil – elle mène au cockpit arrière, que composent un grand solarium ainsi qu'un salon meublé de spacieux sofas, offrant une sensation de liberté en plein air propre aux aires ouvertes.



The fold-down beach area is uniquely large for a vessel of this weight. It conceals the access stairway and forms a striking yet warmly welcoming area. This stylistic solution creates an extended visual sweep that acts as a conceptual reflection of the classic external lines. Automobile-style details that are a typical feature of Hot Lab's work include the design of the aft fairleads. The vessel's starboard garage hosts a large tender.

Like all the yard's more recent yachts, structural, hydrodynamic and technical design for this 50-metre semi-displacement vessel was handled by Mondo Marine Engineering.

La plage rétractable est exceptionnellement large pour un vaisseau de ce poids. Elle dissimule l'escalier et constitue une aire d'entrée chaleureuse et spectaculaire à la fois. Cette subtilité de design offre une vue d'ensemble étendue qui reflète le style classique des lignes extérieures. Les détails de type "automobile", caractéristiques du travail de Hot Lab, comprennent le design des blocs pont arrière. Le garage à tribord du navire abrite une annexe spacieuse.

Comme pour tous les navires les plus récents du concepteur, les designs structurel, hydrodynamique et technique de ce yacht de 50m à semi-déplacement ont été réalisés par Mondo Marine Engineering.



For any further information or clarification please contact:
Pour toute information complémentaire, veuillez contacter:

MONDO MARINE
Cristina Fagioli
c.fagioli@mondomarine.it
Tel. +39 019 828 516
Mob. +39 334 647 8465
www.mondomarine.it

STUDIO HOT LAB Yacht & Design
Antonio Romano
antonio.romano@hotlab.it
Mob. +39 3384738030
www.hotlab.it

OCEAN DRIVE
Port Camille Rayon
79, avenue des Frères Roustan
06220 GOLFE JUAN – France
Tel : +33 (0)4 93 63 16 71
Contact : Renaud CANIVET
Email : renaud@oceandrive.fr
www.oceandrive.fr